

The Castle of Alcalá de Júcar

The monument that we send you is located in a touristic town called Alcalá de Júcar, which belongs to the region of Castilla La Mancha (where Don Quixote's adventures took place).

Alcalá de Júcar was declared a historical-artistic complex in 1982 and nowadays it's a perfect place to get away for a weekend or to stay for your holiday.



Source: wikipedia

Das Schloss von Alcalá de Júcar

Das Gebäude, das wir euch schicken, befindet sich in einer touristischen Stadt namens Alcalá de Júcar, die zur Region Castilla La Mancha gehört (wo die Abenteuer von Don Quijote stattfanden).

Alcalá de Júcar wurde 1982 zum historisch-künstlerischen Komplex erklärt und ist heute ein idealer Ort für ein Wochenende oder für einen Urlaub.



Quelle: wikipedia

We would like to tell you a little about the castle's history and its relevance.

This building grab your attention easily since you are arriving to the town. It was built between the 12th and 13rd century by the Almohad Caliphate established in the Iberian peninsula.

The purpose of the tower was to defend the territory against the Castilian, who finally defeated them.

The word 'Alcalá' is originally arabic and means "the citadel" or "fortification" and the Júcar is a river that flows through the city.

Wir möchten euch ein wenig über die Geschichte des Schlosses und seine Bedeutung erzählen.

Dieses Gebäude fällt sofort auf, sobald man in die Stadtr kommt. Es wurde zwischen dem 12. und 13. Jahrhundert von dem Almohaden-Kalifat auf der iberischen Halbinsel errichtet.

Der Zweck des Turms war es, das Gebiet gegen die Kastilier zu verteidigen, die sie schließlich besiegten.

Das Wort "Alcalá" ist ursprünglich arabisch und bedeutet "die Zitadelle" oder "Festung" und der Júcar ist ein Fluss, der durch die Stadt fließt.